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Ärende 1   Samarbetet med ABF Botkyrka Salem 

Det uppkomna ärendet är av särskild allvarlig art och väcker flera frågor. Därför är det 

beklämmande att nämndens 2:e vice ordförande inte har fått någon som helst information i ett 

tidigare skede om vad som har försiggått innan man tog besluten. Detta gäller även nämnden, 

som skulle ha fått information innan ärendet nådde media och kommunens hemsida. Ska 

nämnden genom media eller hemsida få information om allvarliga händelser? 

Har förvaltningen i sin upphandling med ABF ställt krav på vilka kompetenser personalen bör 

inneha? På vilket sätt säkerställer förvaltningen att verksamheten bedrivs ändamålsenligt och 

att personalen har rätt kompetens? Situationen som beskrivs i media ger intryck att det finns 

ingen kontroll överhuvudtaget. Därför förtjänar den politiska majoriteten och förvaltningen 

kritik i frågan. 

Arbetsrätten måste alltid värnas och lagar och regler accepteras. Hur har arbetsrätten hanterats 

av berörda parter gällande detta ärende?  

När fick förvaltningen och majoriteten information om detta? Varför har inte nämnden fått 

vara delaktiga i besluten för ett sådant viktigt ärende? Det har varit två nämndsammanträden 

under kort tid, således är det förvånande att majoriteten och förvaltningen inte har valt att 

nämna någonting alls om det uppkomna. Vad ligger bakom ett agerande som detta? 

 

Ufuk Sen (M) Therese Lind (TUP) 

 

 


